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 VI MÅTTE DESSVERRE AVLYSE KICK OFF. 

 Det er en kjensgjerning at noen avgjørelser er vanskeligere å ta enn andre, og det var med meget tungt hjerte vi måtte  

  avlyse Kick Off. Dette skulle være en dag for å vise frem spillerne våre, trenerne og laglederne våre og ikke minst få en  

  oppvisning av TC Panthers. Styret måtte duknakket bare akseptere at værgudene denne gang ikke var på vår side og når  

  vi så hvordan både Strandman Arena og Gressbanen så ut på det aktuelle tidspunktet, kunne vi bare konstatere at dette 

  var en riktig avgjørelse. Vi får ta igjen noe av dette på TFK-dagen i juni.      

 ENDELIG KAN VI RØPE DE TO SISTE SIGNERINGENE…  
  Når skjedde det sist at A-laget kunne stille med to komplette 11-er lag, som når de møtte avdelingsrival Stokke i går  

  kveld?  Dermed er foreløpig siste ord sagt i jobben med å rekruttere nye spillere til A-laget, men dersom Haaland  

  eller Ødegaard banker på døra, så skal vi ikke lukke den helt. Dersom antallet spillere i stallen er synonymt med  

  resultater i serien, lover dette godt. 1. seriekamp er 24. april kl 2000 når Åsgårdstrand 2 kommer på besøk.  

  Så tilbake til det vi lovet i Nettsus nr 5-24 – de to siste signeringene:    

 

Jeppe Fjeld er en meget 
lovende 2007-årgang. 
Spiller stopper, men kan 
også ta backplassen. 
Ser ut til at det også nå 
begynner virkelig å bli 
konkurranse om plassene i 
forsvarsrekka, og det er 
bra. 
 

 

Aleksander Kolbrek har hatt en 
liten pause, men når kompisene 
som har sluttet seg til A-laget ba 
han om på bli med på TFK-
treningene, var han ikke tung å be. 
Den storvokste og talentfulle 
keeperen har ambisjon om å 
konkurrere med Joakim om 
plassen som sisteskanse.     

 A-LAGSGARDEROBEN HAR FÅTT NEW LOOK.  

Ivrige sjeler rundt A-laget har tatt malepenselen fatt og virkelig gitt 
hjemmegarderoben en skikkelig «ansiktsløfting». 
Den er nå malt i TFK sine grunnfarger, og siden flisene er hvite, er det 
bare en TFK logo eller to som mangler for at «kunstverket» er komplett. 
Dette er et godt tiltak for å skape en hyggelig ramme rundt garderobe-
praten og blir et enda triveligere sted å oppholde seg. Flott tiltak med 
Svein Åge i spissen.   

 

 G13 fikk det litt tungt i finalen i jotron cup. 

 Sist søndag gikk finalene i Jotron cup (vinterserien) av stabelen i Lystlunden i Horten. I motsetning til i 2023, hadde vi to 
  lag som var med og kjempet om finalemuligheter, men som opplyst tidligere, røk G14 ut i semifinalen. Derimot stilte et 
  meget klart og målbevisst G13 lag opp i finalen mot Halsen sine fremadstormende gutter. Muligens tok nervene litt tak i 
  gutta, for rapportene tilsier at spillet ikke gled slike det vanligvis gjør, og dermed ble det et knepent 5-4 tap. 
  Så er de sikkert skuffet, men forhåpentligvis ikke i mer enn i 10 minutter, for det er dette som kalles læring. 
 

  I kveld er det duket for TFK-honour fest. 

  En gruppe av TFKs eldre garde møtes et par ganger i året til festlig lag med mimring om «gamle dager» når det virkelig 
  ble spilt god fotball i byen. Her skrytes det over en lav sko og det som egentlig var en meget knepen, ja kanskje til og  

  med en heldig 2-1 seier, blir på denne festen til en overlegen 2-1 seier, som egentlig skulle vært 6-1.                

  Et fast innslag på hvert møte at det kommer inn en person som har noe å viktig å berette, og i kveld er det A-lagets  
  trener Peter Wiik-Kovacks som kommer for å fortelle om sine opplevelser innen fotballen.      



 

  Nå stiger prisen for de populære hettegenserne! 

Vi har til nå fått en meget god pris på hettegenserne fra vår leverandør, men har fått 
melding om at de vil bli mye dyrere ved neste bestilling. Dersom også du eller din 
håpefulle vil ha en til den lave prisen (350,- for barn og 375,- for voksne), da har du 
akkurat en uke på deg enten til å kjøpe den i kiosken eller kontakte Per Erik på sms (468 
40489) og gjøre en avtale. Fra uke 17 (22. april) vil de stige med ca 100,-, så «løp og 
kjøp». Vi selger ut det vi har på lager til den lave prisen og ved ny bestilling, vil prisen øke.  
     

 

 VIL LAGET DITT VÆRE BALLGUTT ELLER BALLJENTE? 

  Vi har fått invitasjoner fra hhv FK Eik 871 (2.divisjon) og Sandefjord Fotball (Eliteserien) om vi har lag som ønsker å være 
   maskoter eller ballgutter/balljenter på deres hjemmekamper. Dette er videresendt til laglederne i de aktuelle lagene, så  
   dersom det er noen lag som ønsker dette, så er laglederen deres kontaktperson og vet mer om dette. 
 

  RAHABILITERING AV KUNSTGRESSET 

  Nettsus har tidligere bragt i erfaring at TFK hadde ambisjon om å rehabilitere kunstgresset på Strandman Arena i 2024.  
  Kunstgresstype er valgt, innfyll bestemt, søknader er sendt om spillemidler, det samme til bank om lån og søknader om  
  støtte er sendt til stiftelser etc. Alt er OK, men et krav fra Vestfold Fylkeskommune (som disponerer potten fra Norsk  
  Tipping og Kulturdepartementet) er at det også må følge en kommunal garanti for lånet, og her stopper det. Tønsberg  
  Kommune kan ikke behandle garantien før i juni (!) og da går det dessverre et år til med det kunstgresset vi har i dag.  
  Dette beklager vi, men slik er reglene og det må vi forholde oss til. Det var en meget skuffet styreleder som informerte 
  Nettsus om dette.      
 

  har du også fått denne mailen fra «geirfinn»? 

   «Hei, Jeg trenger din hjelp. Kan du hjelpe meg med å kjøpe paysafecard fra kiwi eller coop? Jeg vil betale tilbake» 

  Da må du bare slette den umiddelbart. Det er en typisk spammail og skal ikke åpnes. Ikke for at vedkommende har  
  hacket verken mailen eller kontoen, men det er tydeligvis noen som har en glede av å holde på slik. Dersom du i ettertid 
  får lignende mail, må du gjerne kontakte Geirfinn, men det er egentlig bare å slette de. Dette har nå pågått en tid og flere  
  lignende har blitt sendt fra samme avsender til forskjellige mottakere i TFK-systemet. Det er nå satt på personer som vil  
  spore opp vedkommende, slik at vi en gang for alle skal få stoppet dette samt vurdere anmeldelse. 
   

 Fotballpresidenten møtte klubblederne i Vestfold 

For vel en uke siden inviterte NFF Vestfold til styrelederseminar med Fotballpresident 
Lise Klaveness. En godt opplagt Fotballpresident satt seg godt til rette i sofa sammen 
med klubbutvikler i NFF Vestfold, Espen Kirknes, for å ta for seg noen temaer som 
berørte fotballedere i Norge.  
Et av flere tema hun var inne på var viktigheten av å få inn flere kvinnelige ledere og 
trenere i fotballen. Vi er så definitivt ikke dårligst «i klassen», men vi må bli flinkere til å 
rekruttere damer og unge jenter inn på så vel trenersiden som ledersiden. Heller ikke 
hun sa ja med en gang hun ble spurt om å ta et så stort verv. Dette må man legge gode 
planer for og i hvert fall ikke gi seg ved første henvendelse/rekrutteringsrunde. 
I dag er 5 av ca 30 trenere i yngres avdeling i TFK damer, mens det på lagledersiden 

 
Fotballpresident Lise 
Klaveness og styreleder i 
TFK, Geirfinn Kvalheim  

  er ca 50/50. På direkte spørsmål fra TFKs representant mente hun at klubben i hvert fall bør ha som mål å øke antallet  
  dametrenere med 100 %, men da må det settes av et godt stykke arbeid for å få dette til. Hva med å bruke de 5  
  dametrenerne til å danne en ressursgruppe for rekruttering av flere «medsøstre». De er de rette personene til å senke  
  terskelen for å ta på seg slike oppgaver. Bruke gjerne også damene som er lagledere til å være med på dette prosjektet.  
  Det vil garantert gi resultater. Dermed er hansken kastet, jenter og damer i TFK.  

 Styret i Tønsberg Fotballklubb ønsker alle ei riktig god helg. Nå starter grillsesongen  

    
  Mathilde       Pål              Gry           Eirik          Per Erik      Geirfinn  

 

 


